First Announcement

2010 Forum on Fishery Science and Technology

Theme: Fishery Environmental Evaluation and Ecological Rehabilitation 

Oct. 10-12, 2010

Wuxi, China

Wuxi, located at the side of Taihu Lake, is a time-honored city in the southern area of Yangtze River in China. It is one of the original places for fish aquaculture activities in the world. 2010 Forum on Fishery Science and Technology will be held in Wuxi, China from Oct. 10 to 12, 2010.

Forum on Fishery Science and Technology was founded in 2003 by Chinese Academy of Fishery Sciences (CAFS). It is annually held, and served as a platform for an exchange of international and high-level R/D achievements in fishery science and technology. The theme for the 2010 Forum is focused on the fishery environmental evaluation and ecological rehabilitation, concentrating on:

— application of bio-indicators in the environmental monitoring
— environmental evaluation, origin identification and quality control technologies   

for fisheries products

— ecological impact of large hydraulic engineering projects on fishery
— manipulation and rehabilitation on aquatic environment
— potential impact of climate change on fisheries and aquaculture. 
Chinese Academy of Fishery Sciences sincerely invites all the scientists, experts and researchers in the field to participate and share the experience in Wuxi. 
	Sponsored by:
	Chinese Academy of Fishery Sciences (CAFS)

	Supported by:
	Department of Science and Education, Ministry of Agriculture

Bureau of Fisheries, Ministry of Agriculture

	Undertaken by:
	Freshwater Fisheries Research Center, CAFS ((FFRC/CAFS)

Key Laboratory of Ecological Environment and Resources of Inland Fisheries, Chinese Academy of Fishery Sciences


	Co-sponsored by:
	WorldFish Center

Fisheries Research Agency , Japan
National Fisheries Research and Development Institute, Korea

Pacific Fisheries Research Center (TINRO-Center), Russia
Ocean University of China

Shanghai Ocean University

Guangdong Ocean University

Dalian Ocean University

Zhejiang Wanli University 

Huaihai Institute of Technology


Date:  Oct. 10-12, 20101

Venue:  Wuxi, China, (Specific venue will further be notified in the second announcement)
Language: Simultaneous translation for English/Chinese for Opening session and the Key-note speakers. English for Session speakers
Registration fees: ￥1,000 (RMB) for each participant including reception, lunch, tea and documents, (Registration and payment are only on spot).
Contact address: No. 9, Shanshui Rd. East. Wuxi 214081, China
              Executive Secretariat

 2010 Forum, Freshwater Fisheries Research Center, Chinese Academy of Fishery Sciences

Contact persons: Su Yanping, Chen Xiubao, Jiang Tao, Liu Hongbo
              Tel: 86,510,85557823, Fax: 86,510,85557823

              E-mail: 2010forum@ffrc.cn
Feedback for 2010 Forum on Fishery Science and Technology
（Good for photocopies）

	Name
	
	Institution
	

	Gender
	
	Age
	
	Degree
	
	Position/Title
	

	Address/code
	

	Phone
	
	Fax
	
	Mobile
	

	E-mail
	

	Title of the paper for presentation：

In English： 

	Lodging request
	Single：（  ）          Twin：（   ）


Note：1. The receipt should be clearly written, for the sake of the contact；

2. Abstract 300-500 words；Deadline for submitting the abstract: Sept. 1, 2010. 

3. The feedback sheet can be transmitted to the executive secretariat through fax or E-mail.
2010水产科技论坛第一轮通知　
主题：渔业环境评价与生态修复
2010年10月10-12日

中国·无锡
无锡位于美丽的太湖之滨，是一座历史悠久的江南名城，是世界水产养殖的发源地之一。2010水产科技论坛将于2010年10月10日至12日在中国无锡召开。

水产科技论坛由中国水产科学研究院创办于2003年，每年举办一届，是国际性、高水平的水产科技研究和开发成果的交流平台。2010水产科技论坛将以“渔业环境评价与生态修复”为主题，围绕生物指示在环境监测中的应用，产地环境评价与质量控制技术，重大工程对渔业生态的影响，水域环境调控与修复，气候对渔业生态安全的影响等专题进行交流与研讨。中国水产科学研究院真诚地邀请国内外相关领域的专家、学者和科研人员到无锡出席论坛。
主办单位：中国水产科学研究院 
支持单位：农业部科技教育司 

农业部渔业局 

承办单位：中国水产科学研究院淡水渔业研究中心 

中国水产科学研究院内陆渔业生态环境和资源重点开放实验室
协办单位：世界渔业研究中心 

          日本水产综合研究中心 

          韩国国立水产科学院 

          俄罗斯太平洋渔业研究中心

          中国海洋大学 

          上海海洋大学 

          广东海洋大学 

          大连海洋大学 
　　　　　浙江万里学院

　　　　　淮海工学院

会 期：2010年10月10-12日 

地 点：中国 无锡 (会议住宿和会议场所将在第2轮通知中说明) 
会议语言：开幕式及主题报告：英汉同传 ；专题报告：英语。 
注 册 费：国内人员优惠注册费1000元，注册费含招待会、午餐、茶点、资料费用，已经注册的人员可以进入主题和各专题会场。 
（2010水产科技论坛参会人员仅进行现场注册和交费）

联系地址：江苏省无锡市山水东路9号   邮编:  214081

          中国水产科学研究院淡水渔业研究中心论坛执行秘书处 

联系人: 苏彦平，陈修报，姜涛，刘洪波

电 话: 0510-85557823； 传 真: 0510-85557823 

E-mail: 2010forum@ffrc.cn
2010水产科技论坛报名回执

（复印有效）

	姓 名
	
	单 位
	

	性 别
	
	年 龄
	
	学位
	
	职务/职称
	

	地址、邮编
	

	电 话
	
	传  真
	
	手 机
	

	E-mail
	

	将提交论文，题目为：

英文： 



	中文：

	住宿要求
	单住：（  ）          合 住：（   ）


注：1、 本回执请详细填写，以便联系，字迹务必清楚；

2、 论文摘要300--500字 (中、英文对照)；
论文摘要截止日期：2010年9月1日。 

3、 注册表请通过传真或E-mail发至论坛执行秘书处。 
